

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

التاريخ: ١٨ فبراير ٢٠٢٦ م

**Discussion Session on Omantel audited financial results for the year ended on 31 December 2025.**

Oman Telecommunication SAOG wishes to inform and invite the investors, Analysts, and media to participate in the Investor Session Scheduled on Monday 9<sup>th</sup> of March 2026 at 2:00 PM to discuss the financial results for the period ended on 31<sup>st</sup> December 2025.

which will be disclosed on 2<sup>nd</sup> of March 2026 in MSX website.

The session will be conducted via MS Team link below:

Kindly register through the link below to receive the invitation to attend the session:

**Registration**

In case of any difficulties or if the link is not received, please contact the Investor Relations Officer:

Ms. Aisha Al Balushi.

E-mail: [Aisha.Al-Balushi1@omantel.om](mailto:Aisha.Al-Balushi1@omantel.om)

**جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م**

يسر الشركة العمانية للاتصالات (عمانTEL) ش.م.ع دعوة المستثمرين والمحللين ووسائل الإعلام لحضور الجلسة النقاشية، والمحدد عقدها يوم الاثنين الموافق ٩ مارس ٢٠٢٦ م وذلك في تمام الساعة ٢:٠٠ ظهرا ولمدة ساعة واحدة، وذلك لمناقشة النتائج المالية المدققة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

والتي سيتم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ٢ مارس ٢٠٢٦ م.

وسيتم عقد هذه الجلسة عبر الاتصال المرئي والسموع بإستخدام برنامج مايكروسوف特 Teams عبر الرابط أدناه:

يرجى التسجيل عبر الرابط أدناه لاستلام دعوة حضور الجلسة:  
**تسجيل**

في حال مواجهة أي صعوبة أو عدم استلام الرابط، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفضيلة / عائشة البلوشية.

البريد الإلكتروني: [Aisha.Al-Balushi1@omantel.om](mailto:Aisha.Al-Balushi1@omantel.om)

  
أمانة سر الشركة

